
PROTOKÓŁ Nr VI/2015
z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska

z dnia 31 marca 2015 roku

W sesji udział wzięli:
a)  czternastu radnych Rady Gminy - nie obecny: M. Olech 

                                      spóźniona:                    - B. Sikora – 11.30

b)  Wójt Gminy - Iwona Warkocka
c) Skarbnik Gminy - Marek Malinowski
d) Kierownik OPS                                             -  Krystyna Szustak
e) Dyrektor GOK                                               -  Anna Pietrzak
f) Dyrektor Gimnazjum                                      -  Małgorzata Kowalska

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:
a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,
b) przyjęcie porządku obrad,
c) przyjęcie protokołu z  V sesji Rady Gminy VII kadencji,

2. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) funduszu sołeckiego,
b)  określenia  kryteriów  obowiązujących  na  drugim  etapie  postępowania
rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli na terenie Gminy Dębnica Kaszubska,
określenia  dokumentów niezbędnych do potwierdzenia  spełnienia  kryteriów oraz
przyznawania liczby punktów poszczególnym kryteriom,
c) zmian w budżecie gminy na 2015 rok,
d) określenia trybu i kryteriów realizacji zadania publicznego w ramach inicjatywy
lokalnej,
e)  zmiany  uchwały  nr  XXXVI/263/2013  z  dnia  13.11.2013  r.  w  sprawie  zasad
udostępniania  obiektów  sportowych  i  pomieszczeń  szkolnych  stanowiących
własność  Gminy  Dębnica  Kaszubska  i  oddanych  w  trwały  zarząd  szkołom
publicznym z terenu gminy. 

3. Interpelacje radnych. 
4. Wolne wnioski, zapytania i informacje.
5. Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania zgłoszone w trakcie sesji.
6. Zamknięcie obrad. 

Przebieg sesji:
 
1
a/

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paczesny dokonał otwarcia VI sesji Rady Gminy
Dębnica Kaszubska stwierdzając prawomocność obrad. Otwarcia dokonał o godz. 11.00 
w sali  konferencyjnej Urzędu Gminy.  Następnie powitał  Radnych i  gości  przybyłych na
sesję Rady Gminy.
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b/
Przewodniczący  Rady  Gminy  Piotr  Paczesny  poinformował,  że  przebieg  sesji

zawarty jest w porządku obrad, z którym Radni się zapoznali.
Przewodniczący  Rady  Piotr  Paczesny  zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  są  uwagi  do
przedstawionego porządku obrad.
Skarbnik Gminy w imieniu pani Wójt wniósł o uzupełnienie porządku obrad o ujęcie w pkt.
2 f   podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu  świadczenia usług  
w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę, w szczególności ilość
odpadów  komunalnych,  częstotliwość  odbierania  odpadów  komunalnych  i  sposób
świadczenia  usług  przez  punkty  selektywnego  zbierania  odpadów komunalnych  oraz  
w  sprawie  określenia  trybu  i  sposobu  zgłaszania  przez  właścicieli  nieruchomości
przypadków niewłaściwego świadczenia usług przez przedsiębiorcę odbierającego odpady
komunalne  od  właścicieli  nieruchomości  lub  przez  prowadzącego  punkt  selektywnego
zbierania odpadów komunalnych oraz w pkt. 3 Przyjęcie Planu zbycia nieruchomości na
terenie gminy Dębnica Kaszubska z dnia 25.03.2015 r. 
Innych uwag nie wniesiono do porządku obrad.
Przewodniczący Rady Piotr Paczesny zarządził głosowanie nad wnioskiem p. Wójt. 
W  wyniku  głosowania  proponowane  projekty  uchwał  zostały  przyjęte  jednogłośnie  
do porządku obrad /13 za,0 przeciw, 0 wstrzymujących/.
Przewodniczący  Rady  Piotr  Paczesny  zarządził  głosowanie  nad  porządkiem  obrad  
po przyjętych zmianach.
W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 13 za, 0 przeciw,  
0 wstrzymujących.  
Innych uwag nie wniesiono do porządku obrad.

c/

Do   protokołu  z  sesji  Rady Gminy  nr   V/2015 z  dnia  11  marca 2015 r.   uwag  nie
wniesiono.
W  wyniku  głosowania  protokół  został  przyjęty  jednogłośnie  /13  za,  0  przeciw,  
0 wstrzymujących.

Ad 2

a) 
Przewodniczący Rady Piotr Paczesny poinformował, że  projekt uchwały w sprawie

funduszu  sołeckiego /załącznik  Nr  1  do  protokołu/ był  omawiany  i  opiniowany  przez
wszystkie Komisje Rady na wspólnym posiedzeniu w dniu dzisiejszym przed sesją Rady
Gminy  i uzyskał pozytywną opinię.
Przewodniczący Rady Piotr Paczesny zwrócił się z zapytaniem, czy Radni mają uwagi do
projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Piotr  Paczesny  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem  projektu
uchwały.  
W  wyniku  głosowania  projekt  uchwały  został  przyjęty  jednogłośnie  /13  za,  
0 przeciw, 0 wstrzymujących/.

Uchwała otrzymała nr VI/31/2015 i stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.
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b)

Przewodniczący Rady Piotr Paczesny poinformował, że  projekt uchwały w sprawie
określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do
publicznych przedszkoli  na terenie Gminy Dębnica Kaszubska, określenia dokumentów
niezbędnych  do  potwierdzenia  spełnienia  kryteriów  oraz  przyznawania  liczby  punktów
poszczególnym kryteriom /załącznik Nr 2 do protokołu/ był omawiany i opiniowany przez
wszystkie Komisje Rady na wspólnym posiedzeniu w dniu dzisiejszym przed sesją Rady
Gminy  i uzyskał pozytywną opinię.
Przewodniczący Rady Piotr Paczesny zwrócił się z zapytaniem, czy Radni mają uwagi do
projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Piotr  Paczesny  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem  projektu
uchwały.  
W  wyniku  głosowania  projekt  uchwały  został  przyjęty  jednogłośnie  /13  za,  
0 przeciw, 0 wstrzymujących/.

Uchwała otrzymała nr VI/32/2015 i stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.

c)
Przewodniczący Rady Piotr Paczesny poinformował, że  projekt uchwały w sprawie

zmian  w  budżecie  gminy  na  2015  rok  /załącznik  Nr  3  do  protokołu/ był  omawiany  
i opiniowany przez  wszystkie Komisje Rady na wspólnym posiedzeniu w dniu dzisiejszym
przed sesją Rady Gminy  i uzyskał pozytywną opinię.
Przewodniczący Rady Piotr Paczesny zwrócił się z zapytaniem, czy Radni mają uwagi do
projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Piotr  Paczesny  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem  projektu
uchwały.  
W  wyniku  głosowania  projekt  uchwały  został  przyjęty  jednogłośnie  /13  za,  
0 przeciw, 0 wstrzymujących/.

Uchwała otrzymała nr VI/33/2015 i stanowi załącznik Nr 10 do protokołu.

d)
Przewodniczący Rady Piotr Paczesny poinformował, że  projekt uchwały w sprawie

określenia  trybu  i  kryteriów  realizacji  zadania  publicznego  w  ramach  inicjatywy
lokalnej,/załącznik Nr 4 do protokołu/ był omawiany i opiniowany przez  wszystkie Komisje
Rady na wspólnym posiedzeniu w dniu dzisiejszym przed sesją Rady Gminy  i uzyskał
pozytywną opinię.
Przewodniczący Rady Piotr Paczesny zwrócił się z zapytaniem, czy Radni mają uwagi do
projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Piotr  Paczesny  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem  projektu
uchwały.  
W  wyniku  głosowania  projekt  uchwały  został  przyjęty  jednogłośnie  /13  za,  
0 przeciw, 0 wstrzymujących/.

Uchwała otrzymała nr VI/34/2015 i stanowi załącznik Nr 11 do protokołu.
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e)
Przewodniczący Rady Piotr Paczesny poinformował, że  projekt uchwały w sprawie

zmiany uchwały nr XXXVI/263/2013 z dnia 13.11.2013 r. w sprawie zasad udostępniania
obiektów sportowych i  pomieszczeń szkolnych stanowiących własność Gminy Dębnica
Kaszubska i oddanych w trwały zarząd szkołom publicznym z terenu gminy/załącznik Nr 5
do protokołu/ był  omawiany i opiniowany przez  wszystkie Komisje Rady na wspólnym
posiedzeniu w dniu dzisiejszym przed sesją Rady Gminy  i uzyskał pozytywną opinię.
Przewodniczący Rady Piotr Paczesny zwrócił się z zapytaniem, czy Radni mają uwagi do
projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Piotr  Paczesny  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem  projektu
uchwały.  
W  wyniku  głosowania  projekt  uchwały  został  przyjęty  jednogłośnie  /13  za,  
0 przeciw, 0 wstrzymujących/.

Uchwała otrzymała nr VI/35/2015 i stanowi załącznik Nr 12 do protokołu.

f)

Przewodniczący Rady Piotr Paczesny poinformował, że  projekt uchwały w sprawie
szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian
za  uiszczoną  opłatę,  w  szczególności  ilość  odpadów  komunalnych,  częstotliwość
odbierania odpadów komunalnych i sposób świadczenia usług przez punkty selektywnego
zbierania odpadów komunalnych oraz w sprawie określenia trybu i sposobu zgłaszania
przez  właścicieli  nieruchomości  przypadków  niewłaściwego  świadczenia  usług  przez
przedsiębiorcę odbierającego odpady komunalne od właścicieli nieruchomości lub przez
prowadzącego punkt selektywnego zbierania odpadów komunalnych  /załącznik Nr 6 do
protokołu/ był  omawiany  i  opiniowany  przez   wszystkie  Komisje  Rady  na  wspólnym
posiedzeniu w dniu dzisiejszym przed sesją Rady Gminy  i uzyskał pozytywną opinię.
Przewodniczący Rady Piotr Paczesny zwrócił się z zapytaniem, czy Radni mają uwagi do
projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Piotr  Paczesny  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem  projektu
uchwały.  
W  wyniku  głosowania  projekt  uchwały  został  przyjęty  jednogłośnie  /13  za,  
0 przeciw, 0 wstrzymujących/.

Uchwała otrzymała nr VI/36/2015 i stanowi załącznik Nr 13 do protokołu.

Ad 3 
Przewodniczący Rady Piotr Paczesny poinformował, że Plan zbycia nieruchomości

na terenie Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 25.03.2015 r. /załącznik nr 7/ był omawiany 
i opiniowany przez wszystkie Komisje Rady na wspólnym posiedzeniu i uzyskał pozytywną
opinię. 
Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  Radni  mają  uwagi  do
przedstawionego Planu.
Radni nie wnieśli uwag do Planu.
Przewodniczący Rady Piotry Paczesny zarządził głosowanie nad przyjęciem Planu zbycia
nieruchomości na terenie Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 25.03.2015 r.
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W  wyniku  głosowania  Plan  zbycia  nieruchomości  na  terenie  Gminy  Dębnica
Kaszubska  z  dnia  25.03.2015  r. został  przyjęty  jednogłośnie  /  13  za,  0  przeciw,  0
wstrzymujących/.

Ad 4

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paczesny poprosił o składanie interpelacji.

Radni nie wnieśli interpelacji.

Ad 5 - 6

Przewodniczący Rady Piotr Paczesny prosi o składanie wolnych wniosków, zapytań
i informacji.

Radna W. Masłyk prosi o podanie terminu spotkania ze Starostą  w sprawie remontu drogi
do  Brzezińca.
Wójt  poinformowała,  że  ustalony  termin  spotkania  został  odwołany.  Zostanie  ustalony
kolejny  termin,  który  zostanie  podany  zainteresowanym  oraz  Staroście.  Starosta
poinformował, że dostosuje się do zaproponowanego terminu.
Radna  W.  Masłyk  podziękowała  za  interwencję  w  sprawie  ustawienia  pojemnika  na
odpady przy  budynku  socjalnym.  Zwróciła  się  także  z  zapytaniem,  jaka  będzie  forma
odpłatności? Poinformowała, że 2 rodziny pobierają nielegalnie prąd.
Radna  B.  Sowińska  prosi  o  zabezpieczenie  studzienki  w  Gogolewku,  która  jest
zlokalizowana przy budynku byłej szkoły. Mieszkają tam 2 rodziny z dziećmi i stanowi ona
zagrożenie. W tym miejscu była w przeszłości usytuowana studnia.
Pan Rosół – mieszkaniec Dębnicy Kaszubskiej zwraca uwagę na fakt, że w gminie jest
problem z  mieszkaniami  socjalnymi.  Bardzo  często  jeździ  po  gminie.  Zauważył,  że  w
miejscowości Skarszów Górny stoi i niszczeje kilka mieszkań. Zastanawia się, czy Gmina
nie może wykupić tych mieszkań i oddać mieszkańcom za ich wyremontowanie?  W tej
miejscowości  naliczył  5  budynków  bez  okien.  Uważa,  że  lepiej  zakupić  je  i  dać
mieszkańcom niż patrzeć jak niszczeją i popadają w coraz większą ruinę. Pieniądze na ten
cel można wziąć ze wzrostu płac wójta i pracowników samorządowych. Uważa, że środki z
oszczędności nie powinny być przeznaczane na zakup samochodu służbowego. Zwraca
także uwagę na stan służby zdrowia. Uważa, że w tak dużej miejscowości jak Dębnica
kaszubska  w  Ośrodku  Zdrowia  winno  być  zatrudnionych  więcej  lekarzy  pierwszego
kontaktu niż 1.  Obecnie są kolejki  i  problemy z dostaniem się na wizytę. Brakuje tam
porządku.  Zwraca  się  także  z  pytaniem,  czy  w  gminie  nie  można  otworzyć  ośrodka
rehabilitacji?  Jest  coraz  więcej  ludzi,  którzy  wymagają  rehabilitacji.  Są  to  przeważnie
osoby  w  podeszłym  wieku  i  dojazd  do  Słupska  jest  dla  nich  „wyprawą”.  Nie  każdy
dysponuje samochodem. Kolejki do gabinetów też są długie. W sąsiedniej gminie Czarna
Dąbrówka  jest  rehabilitacja.  Poinformował,  że  jest  program  „Senior-Wigor”,  z  którego
można na ten cel pozyskać środki. Czy Gmina zna ten projekt i czy chce coś w ramach
tego  projektu  realizować?  Na  ten  cel  środki  pochodzą  z  Ministerstwa.  Uważa,  że
powinniśmy być w jakiejś dziedzinie lepsi niż pozostałe gminy, powinniśmy być pionierami,
a nie zawsze być w ogonie. Prosi także o przedstawienie zamierzeń Wójta na najbliższy
okres oraz  zamierzeń długofalowych. Zwrócił także uwagę na to, by uchwały przed ich
podjęciem były czytane, gdyż zebrani mieszkańcy nie wiedzą nad czym Radni głosują.
Wójt poinformowała, że mieszkania w Skarszewie są własnością prywatną. Podwyżki nie
dostała,  gdyż  Wójtem jest  po  raz  pierwszy.  Nigdy wcześniej  nie  była  Wójtem.  Pensję
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ustaliła jej Rada.  Jako Wójt nie ma wpływu na służbę zdrowia. W sprawach dotyczących
opieki lekarskiej należy swoje uwagi i propozycje zgłaszać do NFZ. Lekarze nie podlegają
pod  Wójta.  Planowane  jest  spotkanie  z  lekarzami,  którzy  są  najemcami  naszych
budynków.   Władztwo  w  tej  dziedzinie  ma  NFZ.  Odnośnie  punktu  rehabilitacji
poinformowała, że będą czynione starania, by taki punkt powstał w Dębnicy Kaszubskiej.
Sama wie, że jest taka potrzeba i mieszkańcy tego oczekują. Odnośnie programu „Senior
– Wigor” wie, że taki program będzie. Środki na jego realizację mają być w 2016 roku.  
W tym temacie prowadziła już rozmowy z p. Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury. Wójtem
jest od czterech miesięcy. Wszystkich spraw nie można od razu załatwić, na to potrzeba
czasu. Zgadza się, że nasza Gmina musi podejmować nowatorskie działania. Chcemy 
w  wielu  dziedzinach  wyprzedzać  inne  gminy.  Na  zebraniach  sołeckich  nie  mówiła  
o  zamierzeniach,  gdyż  te  zebrania  miały  konkretną  tematykę  –  wybór  sołtysa  i  rad
sołeckich. Spotkania z mieszkańcami dotyczące planów i zamierzeń dopiero się odbędą.
Pierwsze spotkania odbędą się w miesiącu wrześniu.
Radną W. Masłyk  poinformowała,  że w sprawie odpłatności  dopyta się  Prezesa ZGK  
i udzieli odpowiedzi. 
Pan Rosół zastanawia się, jak można patrzeć na to, że od tylu lat budynki w Skarszewie
niszczeją i czy  nie możemy ich odkupić?
Radny W. Leśniewski zauważył, że te budynki są w obrocie, są sprzedawane. Niektóre
miały już kilku właścicieli.
Przewodniczący  Rady  P.  Paczesny  odnośnie  czytania  projektów  uchwał  przed  ich
podjęciem poinformował, że  projekty uchwał są dostępne na stronach BIP urzędu. Każdy
mieszkaniec może się  z nimi zapoznać jeżeli  tylko ma taką wolę.   Sesje są po to by
zatwierdzić  te  projekty.  Ważniejszym  zadaniem  sesji  jest  zajęcie  się  strategicznymi
zadaniami  stojącymi  przed Gminą.  Odnośnie poborów p.  Wójt  poinformował,  że  Rada
Gminy taką uchwaliła. Uważa, że to nie jest kosmiczne wynagrodzenie i adekwatne do
zajmowanego stanowiska. Liczymy na rozwój Gminy. Zauważył, że diety Radnych także
nie uległy zmianie.
Radny P. Pałubicki  zauważył,  że w dniu dzisiejszym 2 godziny przed sesja odbyło się
posiedzenie wszystkich Komisji Rady, na którym przedyskutowano przyjmowane w dniu
dzisiejszym uchwały. Na BIP także jest zawiadomienie o takim posiedzeniu, tak jak i o
sesji  rady Gminy. Każdy mieszkaniec może przyjść i uczestniczyć w obradach Komisji.
Może się przysłuchiwać dyskusji i wymianie poglądów.
K. Szłapa – sołtys Podola Małego prosi o poprawienie stanu drogi w Podolu Małym na
małych odcinkach Sitkowski – Krajnik, Daleki – Łapiński. Potrzebna tam jest równiarka lub
położenie betonu. 
P.  Nowicki  –  sołtys  Budowa  prosi  o  wykonanie  remontu  drogi  na  boisko  sportowe  w
Budowie. Rozpoczął się sezon piłkarski i przyjeżdżające drużyny śmieją się ze stanu tej
drogi. Ta droga jest w bardzo złym stanie.
Wójt poinformowała, że tematy są znane. Wiemy jak wyglądają nasze drogi. Na drogach
są  zaniechania  wieloletnie.   Bieżące  prace  będą  wykonywane.  Nie  chce  udzielać
odpowiedzi, że wykona je do końca czerwca, a okaże się, że jest to niemożliwe. Obecnie
realizowany  jest  remont  drogi  do  Żarkowa.  W  zamierzeniach  wieloletnich   zgłoszone
potrzeby są brane pod uwagę. Na realizację oczekują drogi, które są w dużo gorszym
stanie i zapewniają mieszkańcom dojazdy do pracy
P. Nowicki zwraca uwagę, że w Budowie jest materiał, który można na ten cel użyć. Boli
go, że ten materiał jest wywożony do Gałęzowa na utwardzenie dróg polnych.
Wójt  zwróciła  uwagę,  że materiał  jest  wywożony na utwardzenie dróg gminnych a nie
polnych. Prosi także, by oduczyć się myślenia w takich kategoriach, że to co jest w danej
miejscowości, to jest ich. To nie jest wasze to jest gminne. To nie jest tak, że ten materiał
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należy do wioski – to jest gminne.
Radny K. Badowski zwraca uwagę, że w ubiegłym roku miejscowość Budowo otrzymało
piękną drogę wraz z chodnikami. Prosi, by patrzeć, że inne miejscowości także oczekują
inwestycji drogowych.
U.  Rączka  –  sołtys  Motarzyna  prosi,  by  zwrócić  się  z  pismem  do  Zarządu  Dróg
Wojewódzkich w sprawie remontu drogi wojewódzkiej 210. Ta droga zaczyna się „sypać”.
W samym Motarzynie załamały się 2 studzienki, tworzy się załamanie na łuku drogi przy
krzyżu.  Boi  się,  by nie doszło do nieszczęścia.  Prosi  także,  by dopilnować wykonania
remontu przez Zarząd Dróg Powiatowych drogi na odcinku od „Fermy” do Jamrzyna. Prosi
o informację,  czy ZDP ma zaplanowane prace remontowe na tej  drodze. Prosi  także  
o  remont  drogi  gminnej  w  miejscowości  Niemczewo.  Dotyczy  to  drogi  wewnątrz  tej
miejscowości.  Tam  konieczne  jest  jej  utwardzenie  poprzez  dowiezienie  gruzu  i  jego
utwardzenie.
Wójt poinformowała, że w piątek odbędzie się spotkanie z przedstawicielami ZDW i temat
drogi 210 będzie poruszony. Potrzebna jest gruntowa modernizacja i przebudowa tej drogi.
Zauważyła,  ze  ZDW  na  rok  bieżący  zaplanował  remont  drogi  211  na  odcinku  Nowa
Dąbrowa  –  Puzdrowo  na  odcinku  50  km.  Jej  zdaniem stan  tej  drogi  jest  doskonały  
w porównaniu do drogi 210. Tam jest zaplanowana całkowita przebudowa tego odcinka.
Planuje spotkanie z przedstawicielami ZDW.
Radna R. Rejkowicz prosi o informację, czy jest szansa, by w Motarzynie był dodatkowy
pracownik zatrudniony w ramach robót publicznych?
Wójt poinformowała, że to zależy od Powiatowego urzędu Pracy. Jeżeli będą dodatkowe
umowy, to tak.
Radny P. Pałubicki zwrócił się z zapytaniem, czy z zarządu Dróg Powiatowych przyszła
odpowiedź  w sprawie wycinki zakrzewień przy drogach powiatowych?
Wójt poinformowała, że nie.
Radny  M.  Batóg  prosi,  by  interweniować  w  ZDP  w  sprawie  poszerzenia  poboczy  
w Gałęzowie.
Wójt  poinformowała,  że  dyrektor  ZDP  uważa,  że  nie  ma  potrzeby  w  Gałęzowie
poszerzenia poboczy.
Radny W. Leśniewski prosi, by na drodze wojewódzkiej 21 zarządca zaznaczył oś jezdni.
Pan Rosół zwraca uwagę na stan parkingów przy lasach. Uważa, że właściciel powinien
zadbać o ich wygląd. Te parkingi to jedno wysypisko śmieci.
Przewodniczący rady P. Paczesny poinformował, że na parkingach stały zadaszenia, były
ustawione kosze. Było to wykonane przez Nadleśnictwo Leśny Dwór. To wszystko zostało
zdewastowane. Wśród społeczeństwa jeszcze nie ma świadomości kultury. Nadleśnictwo
zbiera śmieci cyklicznie co dwa tygodnie.
Pan P. Nowicki poprosił o dokonanie przeglądów placów zabaw. Część zamontowanych
urządzeń wymaga remontu.
Przewodniczący Rady P.  Paczesny uważa,  że  sołtysi  mogą  takie  drobne  naprawy na
placach wykonać z funduszy sołectwa.
U. Rączka zauważyła, że te place są jeszcze na gwarancji i sołtysi z własnej inicjatywy nie
mogą wykonać żadnych prac.
Radna B. Sikora podziękowała p. Wójt za szybką interwencje w sprawie świetlicy szkolnej.
Wójt zauważyła, że ten problem można było rozwiązać dużo szybciej.
Przewodniczący  Rady  Piotr  Paczesny  poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym
wpłynęło  pismo  Pani  Lidii  Wrotniak  i  Pani  Magdaleny  Siemaszko  –  nauczycielek
Gimnazjum w Dębnicy Kaszubskiej.
Poinformował, że pismo porusza problemy organizacyjne i jest w trakcie wyjaśniania przez
panią Wójt. 
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Ad 7
Piotr Paczesny Przewodniczący Rady Gminy, o godzinie 12.30 dokonał zamknięcia

obrad VI sesji Rady Gminy po wyczerpaniu porządku obrad.

Protokołowała:
Teresa Kozdroń-Kołacka
                                                                                                      Przewodniczący Rady Gminy
                                                                                                                                      /-/Piotr Paczesny

Załączniki w aktach urzędu
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